
                                             P r o t o k ó ł   Nr VIII/07

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu 21 czerwca 2007r.  w Urzędzie Gminy
w Kotlinie w godz. od 900 do 1030.

   Ad.1 Otwarcie.
              Otwarcia VIII sesji Rady Gminy Kotlin  o godz. 900 dokonał Przewodniczący
Rady Czesław Moch witając przybyłych i informując, że na ustawowy skład 15 radnych
na sesję  przybyło 13, wobec czego Rada zdolna jest do podejmowania prawomocnych
uchwał. Radni nieobecni i usprawiedliwieni to: radna Zofia Antczak i radny Jerzy
Szymczak. Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu.
W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy oraz zaproszeni:
10 sołtysów - lista obecności w załączeniu do protokołu oraz radny Rady Powiatu
w Jarocinie -Sławomir Wąsiewski.
Obecni byli również redaktor : Gazety Jarocińskiej i Życia Jarocina.

Ad.2 Przedstawienie porządku obrad.
             Porządek obrad przedstawiony przez Przewodniczącego Rady:
1. Otwarcie.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu  z VIII sesji Rady Gminy.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od VII

sesji.
6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania

uchwał Rady.
7. Rozpatrzenie skargi Pana Łukasza Idziorka  w sprawie rozliczenia finansowego

wynikającego z umowy dzierżawy lokalu użytkowego, zawartej pomiędzy Gminą, a
skarżącym.

8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:
- wyboru przedstawiciela do Rady Społecznej przy Zespole Zakładów Opieki

Zdrowotnej w Jarocinie,
- nadania nazwy ulicy w miejscowości Kotlin,
- współdziałania z Gminą Jarocin,
- zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2007 rok.

9. Wolne głosy i wnioski.
10. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na poprzedniej

sesji.
11. Zamknięcie obrad.
Do porządku obrad nie zgłoszono zmian, przyjmując go jednogłośnie.

   ad.3  Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy.
               Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Józef Szymendera poinformował Radę, że
Komisja Rewizyjna oceniła pozytywnie protokół z VII sesji , wnosząc o jego przyjęcie.
Protokół przyjęty został 13 głosami za.

ad.4  Interpelacje i zapytania radnych.
               Radni nie zgłosili interpelacji i nie zadali pytań.

 



                                                           - 2 -
 ad.5 Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od VII
         sesji.

             Przewodniczący Rady poinformował Radę, że w okresie międzysesyjnym oprócz
wykonywania stałych czynności należących do Przewodniczącego spotykał się z Wójtem
Gminy omawiając bieżące sprawy gminy, w tym sprawy prowadzonych inwestycji.
Przebywał  na budowie kanalizacji przy ul. Buchalińskiej i budowie drogi Wilcza-
Magnuszewice.
Uczestniczył jako członek jury  w Powiatowym Festiwalu Piosenki Żołnierskiej w Szkole
Podstawowej w Sławoszewie z siedzibą w Parzewie.
Brał udział w konferencji nt. gospodarki odpadami komunalnymi  dla gmin z terenu
powiatów: jarocińskiego, pleszewskiego i średzkiego.
Uczestniczył w przygotowaniu materiałów sesyjnych oraz brał udział w posiedzeniach
obu Komisji Rady.
Informacja Przewodniczącego Rady przyjęta została jednogłośnie.

 ad.6 Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania
         uchwał Rady.

               Sprawozdanie z wykonania uchwał i o wydanych  zarządzeniach  przedstawione
przez Wójta stanowi załącznik do protokołu.
                Wójt Gminy poinformował Radę, że w okresie międzysesyjnym na urlopie
przebywała Sekretarz Gminy i w związku z tym więcej czasu przebywać musiał w
Urzędzie.
                 W okresie tym  Wójt odbył spotkanie z Wizytatorem Kuratorium Oświaty w
sprawie oceny dyrektorów szkół z uwagi na kończący się 5 letni okres  na który osobom
tym powierzono stanowiska dyrektorów  szkół. Aby powierzyć ponownie stanowisko
dyrektora konieczna była ocena dyrektorów. Do oceny przystąpiły: dyr. Szkoły
Podstawowej w Magnuszewicach - Pani Siudzińska, dyr. Szkoły Podstawowej w
Sławoszewie - Pani Gomułka, dyr. Gimnazjum w Woli Książęcej - Pani Liczek, dyr.
Szkoły Podstawowej w Woli Książęcej - Pani Tomaszewska i poprzednio oceniana była
dyr. Szkoły Podstawowej w Kotlinie - Pani Orpel.
Podlegający ocenie  otrzymały ocenę wyróżniającą.
Wójt uczestniczył w uroczystości nadania imienia i wręczenia  sztandaru Szkole
Podstawowej w Woli Książęcej.
                 Wójt brał udział w dwóch spotkaniach wójtów i burmistrzów ziemi
jarocińskiej  nt. części gospodarki komunalnej i komunikacji  oraz różnych działań
podejmowanych wspólnie przez samorządy.
Podpisał umowę na rozbudowę oczyszczalni ścieków w Wyszkach.
                 Uczestniczył w szkoleniu w sprawach obronnych.
                 Odbył dwa spotkania w Urzędzie Gminy z młodzieżą gimnazjalną z
Gimnazjum w Kotlinie, oceniając różnie  dwie grupy młodzieży od której aktywności
zależał czas trwania  spotkania.
Kolejne spotkania Wójta to:

- spotkanie z przedstawicielem Spółki Oświetlenie Uliczne i Drogowe w sprawie
dalszego rozwoju Spółki i finansowania rozbudowy i utrzymania oświetlenia
ulicznego,

- spotkanie z Syndykiem Masy Upadłościowej Rolniczej Spółdzielni Produkcyjnej
w Kotlinie w sprawie hydroforni i studni w Twardowie.
Gmina może odzyskać hydrofornię w wyniku zakupu od Syndyka, a nie w zamian
za długi.
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 - spotkanie zorganizowane przez Gminę Jarocin nt. perspektywy gospodarki
   odpadami na terenie powiatu: jarocińskiego, pleszewskiego i średzkiego.
Poza tym spotykał się Wójt z inspektorami nadzoru, projektantami, geodetami i
wykonawcami robót prowadzonych przez Gminę.
Sprawozdanie Wójta przyjęto bez uwag.

   ad.7 Rozpatrzenie skargi Pana Łukasza Idziorka w sprawie rozliczenia finansowego
wynikającego z umowy dzierżawy lokalu użytkowego, zawartej pomiędzy Gminą,
a skarżącym.
               Przewodniczący Rady przypomniał, że temat skargi rozpatrywany był na
posiedzeniach obu komisji Rady Gminy.
Przewodniczący poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii komisji
co do skargi jak i projektów uchwał.
               Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów -
Zdzisław Wodniczak poinformował, że Komisja stoi na stanowisku, że skarga Pana
Idziorka jest bezzasadna.
Odnośnie projektów uchwał Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja
proponuje radnego  Rady Powiatu Sławomira Wąsiewskiego jako przedstawiciela do
Rady Społecznej przy Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Jarocinie.  Pozostałe
projekty uchwał w sprawie nadania nazwy nowo powstałej ulicy, w sprawie
współdziałania z Gminą Jarocin w zakresie gospodarki odpadami i lokalnego
transportu zbiorowego oraz w sprawie zmiany budżetu Gminy Komisja opiniuje
pozytywnie.
              Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa
Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej  - Stefan Taczała poinformował Radę, że
również Komisja której przewodniczy uznała skargę Pana Idziorka za bezzasadną.
Komisja Oświaty zaproponowała na przedstawiciela gminy do Rady Społecznej przy
Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Jarocinie radną Zofię Antczak.
Projekty uchwał w sprawie nadania nazwy ulicy, współdziałania z Gminą Jarocin i
zmian budżetu Gminy  Komisja zaopiniowała pozytywnie.
               Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie
uznania skargi za nieuzasadnioną.
Uchwała Nr VIII/34/2007 podjęta została 13 głosami za.
Uchwała stanowi zał. do protokołu.

ad.8  Rozpatrzenie projektów uchwał.
              Przewodniczący Rady  przed przystąpieniem do wyboru przedstawiciela
gminy do Rady Społecznej przy ZZOZ w Jarocinie odczytał oświadczenie radnej Zofii
Antczak dotyczące wyrażenia zgody na kandydowanie w wyborach. Oświadczenie
stanowi załącznik do protokołu.
Następnie Przewodniczący zadał radnemu Rady Powiatu   Sławomirowi
Wąsiewskiemu  pytanie - czy wyraża zgodę na kandydowanie w wyborach na
przedstawiciela gminy do Rady Społecznej przy ZZOZ w Jarocinie?
Radny Wąsiewski odpowiedział, że rezygnuje z kandydowania na rzecz radnej Zofii
Antczak.
Głosowanie jawne.
W wyniku głosowania jawnego przedstawicielem gminy do Rady Społecznej przy
ZZOZ w Jarocinie 11 głosami "za" przy 2 głosach "wstrzymujących" (radnego
Szyszki i radnego Zdzisława Wodniczaka) wybrana została Zofia Antczak.
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Uchwała Nr VIII/35/2007 w sprawie wyboru przedstawiciela do Rady Społecznej przy
Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Jarocinie podjęta została 13 głosami za.
Przedstawienie przez Przewodniczącego Rady kolejnych projektów uchwał i ich
przegłosowanie:
1) Uchwała Nr VIII/36/2007 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kotlin
      podjęta została  13 głosami "za".
      Nowo powstałej ulicy w miejscowości Kotlin  równoległej do ul. Kościuszki
      nadano nazwę  Słoneczna.
2) Uchwała Nr VIII/37/2007 w sprawie współdziałania z Gminą Jarocin podjęta
      została 13 głosami " za".
      Współpraca z Gminą Jarocin dotyczyć ma współpracy w zakresie gospodarki
      odpadami  i lokalnego transportu zbiorowego.
3) Uchwała Nr VIII/38/2007 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu

Gminy na 2007 rok podjęta została 11 głosami " za", przy 2 głosach
"wstrzymujących" (radnego Szyszki i radnego Skowrona).

Uchwały stanowią załączniki do niniejszego protokołu.

ad.9  Wolne głosy i wnioski.
             Wnioski zgłosili:
Sołtys Marian Żurek wnosząc o:
- wykaszanie rowów przy drogach powiatowych, co spowoduje poprawę

widoczności na drogach ,
- przesunięcie tablicy miejscowości "Twardów" za zabudowanie w kierunku Woli

Książęcej,
- naprawę drogi w Twardowie na zakręcie, gdzie pozostało wgłębienie po przecisku

przy budowie kanalizacji,
- uzupełnienie łączenia  na drodze Twardów - Wyszki, przy barierkach za

cmentarzem,
- usunięcie piachu naniesionego przez wody opadowe na drodze Wyszki -

Twardów, za cmentarzem w kierunku Twardowa.
Sołtys Żurek poinformował o otrzymanej odpowiedzi na wniosek o budowę drogi na
Bączewiu. Droga ta z braku środków nie będzie budowana.
Sołtys Mieczysław Stefaniak wnioskował o:
- wykoszenie rowów przy drodze Wyszki - Magnuszewice,
- naprawę drogi Wyszki - Magnuszewice - zjazd z drogi nr 11.
Sołtys Maria Łuczak wnioskowała o:
- wykoszenie rowów przy drodze Magnuszewice - Wyszki i przycięcie odrostów

lip rosnących przy tej drodze,
- wykoszenie rowów przy drodze w Magnuszewicach,
- dokończenie budowy drogi na Pędzewie.
Radny Krzysztof Szyszka wnioskował o wydzielenie w Kotlinie  miejsca dla dzieci
na ogródek jordanowski, proponując urządzić plac zabaw ze środków ze sprzedaży
sieci gazowej. Radny wyjaśnił, że wstrzymał się od głosu przy uchwale dotyczącej
zmiany budżetu Gminy dlatego, że nie znalazły się w niej środki na urządzenie placu
zabaw. Radny przyznał, że nie ustąpi w tej sprawie, zna bowiem wypowiedzi
mieszkańców, którzy mają rodziny i małe dzieci i wymagał będzie , aby plac
urządzić. Dalej  radny mówił, że Kotlin ma 3 tys. mieszkańców i wstyd dla Rady i
radnych, że nie ma takiego miejsca do tej  pory.
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Radny  Stefan Taczała wnioskował  o ograniczenie tonażu na drodze Racendów -
Parzew z zaznaczeniem , że zakaz  nie dotyczy  mieszkańców.
Radny Krzysztof Szyszka pytał - czy będzie obowiązkowe podpisywanie umowy z
firmą wywożącą odpady komunalne, bowiem radny sam własnym transportem
wywozi odpady na wysypisko gminne?
Wójt odpowiedział, że podpisanie umowy będzie obowiązkowe, ponieważ odpady
mają być wywożone wozem do tego dostosowanym.

 ad. 10 Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na
    poprzedniej sesji.
                 Odpowiedzi udzielił Wójt informując, że:
- Gmina wykasza rowy na łuku dróg zarówno gminnych ja k i powiatowych.

Gmina ma zatrudnionych  tylko 3 pracowników przy kosach.
- przy przesuwaniu tablic miejscowości przesunięto pomyłkowo tablicę
      miejscowości  Wola Książęca, zamiast tablicy z nazwą miejscowości "Twardów",
- Wójt przyznał, że nie jest mu wstyd, że nie ma placu zabaw dla dzieci, a jest mu
      wstyd za społeczeństwo. Wójt przypomniał, że plac zabaw był przy Urzędzie
      Gminy i na terenie  Spółdzielni Mieszkaniowej i jest rozniesiony. Rada Gminy
      zdaniem Wójta może wstydzić się za to, że nie potrafi  ludziom powiedzieć  tego,
      co do nich  należy.  A należy do nich dbanie o wspólne dobro. Nie ma natomiast
      problemu dla Gminy  znalezienie 15 czy 20  tys. zł na  urządzenie placu
      zabaw.  Jeżeli plac ma być, to będzie. Należy wskazać tylko gdzie  ma być plac i
      kto będzie za niego odpowiedzialny.
      Radny Szyszka wskazał miejsca na plac  przy lesie na nowym osiedlu i na placu
      przy  Urzędzie Gminy, zaznaczając, że powinien to być obiekt ogrodzony i
      chroniony.
      Wójt przyznał, że place zabaw są potrzebne wszędzie gdzie są dzieci.
      Sołtys Maria Łuczak zabierając głos powiedziała, że plac zabaw potrzebny jest
      wszędzie, w Magnuszewicach także.
                Następnie  radny Rady Powiatu Sławomir Wąsiewski  ustosunkował  się do
sprawy  dróg. Radny potwierdził, że rowy przy drogach  powiatowych są

      zarośnięte i nie ma tłumaczenia, że nie ma pieniędzy. Na początku roku uchwala
      się budżet dla Zarządu Dróg Powiatowych  i jest określona kwota, a teraz jest

dopiero połowa roku.
Radny zobowiązał się wystąpić w tej sprawie na sesji Rady Powiatu w formie
interpelacji.
                Przewodniczący Rady Gminy zabierając głos powiedział, że oczekiwał

      będzie  od Zarządu Dróg ustawienia tablicy "zakaz zatrzymywania" przy ul.
Rymarkiewicza.

          Wójt zabierając głos odpowiedział na wnioski zgłoszone na poprzednie sesji
informując, że:
- wniosek o ścięcie bądź przycięcie świerku rosnącego na posesji Świerblewskiego

przy ul. Łąkowej przekazano do Zakładu Energetycznego,
- wniosek o wyregulowanie oświetlenia przy Szkole Podstawowej w Kotlinie

przekazano dyr. Szkoły,
- nadanie nazwy nowo powstałej ulicy załatwiono w dniu dzisiejszym, nadając

nazwę "Słoneczna" -  zgodnie z wnioskiem radnego,
- wiaty autobusowe będą naprawiane od poniedziałku,
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- droga za Domem Strażaka w Kotlinie będzie wyrównana w czasie przebudowy ul.

Polnej,
- do tematu lampy przy ul. Kołłątaja należy wrócić,
- droga na Bączewiu nie będzie budowana z braku środków,
- chodnik w Sławoszewie został naprawiony,
- łożyska  przy huśtawkach na placu zabaw w Sławoszewie radny nasmarował,
- kosze na placu przy Urzędzie Gminy będą z tym , że w pierwszej  kolejności

muszą ustawić kosze osoby prowadzące działalność,
- wyciek wody w Magnuszewicach naprawiono,
- na drodze w Wyszkach zamontowano kratkę ściekową,
- na wniosek o zwiększenie ilości koszy do selektywnej zbiórki odpadów Wójt

odpowiedział, że Gmina pójdzie  w kierunku selekcjonowania odpadów u źródła,
stąd  podjęta uchwała na dzisiejszej sesji o współpracy z Gminą Jarocin  w
zakresie odpadów.

              Następnie Wójt dla informacji sołtysów wyjaśnił, co wynika z podjętej
uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy, a mianowicie:
- prowadzone będą remonty świetlic wiejskich w: Woli Książęcej, Wilczy i

Twardowie- dokumentacja na dobudowę sanitariatów,
- wykonane będzie oświetlenie uliczne w: Magnuszewicach, Wyszkach, Kotlinie

:ul. Skłodowskiej, Kołłątaja,  Sławoszewie , Kurcewie, Parzewie i Wysogotówku,
- nastąpi zmiana ogrzewania budynków nauczycielskich przy Szkole Podstawowej

w Kotlinie z przejściem na ogrzewanie gazowe,
- przeprowadzony zostanie remont bloku sportowego w Szkole Podstawowej w

Kotlinie,
- prowadzona będzie dalsza naprawa dróg w całej gminie.

  ad.11 Zamknięcie obrad.
            Dziękując wszystkim za przybycie Przewodniczący Rady o godz. 1030

zamknął VIII sesję Rady Gminy w Kotlinie.

Protokółowała: Paterczyk K.                                Komisja Rewizyjna

 


